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(NN)

(VWM)
(VWM); (VWM); (NN);

Van:
Verzonden:
Aan:
CC:

Onderwerp: RE: inzet VM IVRA: A7 Sneek - Joure Prinses Margriettunnel

Goedemorgen en

Dank voor de suggestie, en jazeker denken wij daaraan, dit is ons gister tevens aangeboden
vanuit/via de Provincie Friesland.

We hebben dit gister ook reeds besproken met de Politie en Provincie. Vooralsnog gaan we
eerst trachten open te stellen, en gaan we dan kijken hoe het verkeer reageert op één rijstrook
met een breedtebeperking van 3 meter tussen hoge wanden met ballast... Het wegbeeld zou mij
niet enorm uitnodigen om hard te rijden, en ook de maximum snelheid van 50 km/uur op
snelwegen is wel bijzonder.

We houden contact! En alvast een goed weekend.

Met vriendelijke groet,

Van: (VWM) 5 .1 .2 . e
Verzonden: vrijdag 27 januari 2023 09:19
Aan: (NN) < @rws.nl>
CC: (VWM) < @rws.nl>; (VWM) < @rws.nl>
Onderwerp: RE: inzet VM IVRA: A7 Sneek - Joure Prinses Margriettunnel

Hl

Wij hadden vorige week even contact gehad en toen hadden wij het ook even over de A7 en de rijstrook die daar
open gesteld gaat worden. Is dit ook een locatie waar jullie graag willen dat OM daar gaat handhaven?
Binnen OM hebben zij de flex flitspaal waar zij om de 2 maanden ergens anders gaan handhaven. Ik heb nog even
navraag gedaan hoe het proces loopt en vanuit de wegbeheerder dienst samen met de politie een aanvraag gedaan
te worden en dan kan bekeken worden of de locatie aan de voorwaarden voldoet. Vanuit RWS is hier
aanspreekpunt voor. Indien er interesse is dan kun je  met hem contact opnemen.

Groeten,
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